

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and that the Committee be informed of the action taken.

On SOR/86-329—Canadian Cultural Property Export Control List, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Instruments Officer of the Department of Communications with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered SOR/88-555—Controlled Products Regulations, amendment.

On SOR/85-694—Migratory Birds Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Instruments Officer of the Department of the Environment with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered SOR/88-348—Frontier Lands Petroleum Regulations, 1987.

On SOR/84-634—Unemployment Insurance Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Instruments Officer of the Department of Employment and Immigration and that the Committee be informed of the action taken.

On SOR/87-641—Environmental Studies Research Fund Regions Regulations and SOR/88-242—Seeds Regulations amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and that the Committee be informed of the action taken.

The Committee considered SOR/88-437—Mail Preparation Regulations, amendment; SOR/88-438—Mail Receptacles Regulations, amendment; SOR/88-461—Navigable Waters Works Regulations, amendment; SOR/88-490—General Radio Regulations, Part I, amendment; SOR/88-491—Canada Business Corporations Regulations, amendment; SOR/88-496—Locally-Engaged Staff Employment Regulations, amendment; SOR/88-630—Board of Steamship Inspection Scale of Fees Regulations, amendment; SOR/89-52—General Amendment Order (Customs Tariff) No. 3; SI/88-42—Withdrawal of Certain Lands (Yukon Territory) from Disposal Order, Territorial Lands Act; SI/88-86—Part VIII of the Act Proclaimed in Force April 28, 1988 in Certain Frontier Lands, Canada Petroleum Resources Act; SI/88-87—Proclaimed in Force April 25, 1988, An Act to amend the Supreme Court Act and to Amend Various Other Acts in consequence thereof; SI/88-88—Part II of the Act Proclaimed in Force May 2, 1988, Family Orders and Agreements Enforcement Assistance Act; SI/88-91—Withdrawal of Certain Lands (Burwash/Beaver Creek) from Disposal Order, Territorial Lands Act; SI/88-92—Order Transferring from Canada Mortgage and Housing Corporation to the National Research Council the Control and Supervision of the Canadian Construction Materials Evaluation, Public Service Rearrangement and Transfer of Duties Act; SI/88-96—Privacy Act Heads of Government Institutions Designation Order, amend-

*Il est convenu*,—Que le conseiller du Comité fasse le point à leur sujet et informe le Comité des mesures prises.

Au sujet du DORS/86-329, Nomenclature des biens culturels canadiens à exportation contrôlée—Modification,

*Il est convenu*,—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison chargé des textes réglementaires du ministère des Communications au sujet de certaines observations faites par le Comité.

Le Comité examine le DORS/88-555, Règlement sur les produits contrôlés—Modification.

Au sujet du DORS/85-694, Règlement sur les oiseaux migrateurs—Modification,

*Il est convenu*,—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison chargé des textes réglementaires du ministère de l'Environnement au sujet de certaines observations faites par le Comité.

Le Comité examine le DORS/88-348, Règlement de 1987 relatif aux redevances sur les hydrocarbures provenant des terres domaniales.

Au sujet du DORS/84-634, Règlement sur l'assurance-chômage—Modification,

*Il est convenu*,—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison chargé des textes réglementaires du ministère de l'Emploi et de l'Immigration et qu'il informe de Comité des mesures prises.

Au sujet du DORS/87-641, Règlement sur les régions visées par le Fonds pour l'étude de l'environnement, et du DORS/88-242, Règlement sur les semences—Modification,

*Il est convenu*,—Que le conseiller du Comité fasse le point à leur sujet et informe le Comité des mesures prises.

Le Comité examine les DORS/88-437—Règlement sur le conditionnement des envois—Modification; DORS/88-438—Règlement sur les boîtes aux lettres—Modification; DORS/88-461—Règlement sur les ouvrages construits dans les eaux navigables—Modification; DORS/88-490—Règlement général sur la radio, Partie I—Modification; DORS/88-491—Règlement sur les sociétés commerciales canadiennes—Modification; DORS/88-496—Règlement sur l'embauchage à l'étranger—Modification; DORS/88-630—Barème de droits du Bureau d'inspection des navires à vapeur—Modification; DORS/89-52—Décret général de modification N° 3 (Tarif des douanes); TR/88-42—Décret soustrayant certaines terres à l'aliénation (territoire du Yukon), Loi sur les terres territoriales; TR/88-86—Partie VIII de la Loi proclamée en vigueur le 28 avril 1988 dans certaines terres domaniales, Loi fédérale sur les hydrocarbures; TR/88-87—Proclamée en vigueur le 25 avril 1988, Loi modifiant la Loi sur la Cour suprême et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois; TR/88-88—Partie II de la Loi proclamée en vigueur le 2 mai 1988, Loi d'aide à l'exécution des ordonnances et des ententes familiales; TR/88-91—Décret soustrayant certaines terres à l'Aliénation (Burwash/Beaver Creek), Loi sur les terres territoriales; TR/88-92—Décret transférant de la Société canadienne d'hypothèques et de logement au Conseil national de recherches le contrôle et la direction du Service canadien d'évaluation des matériaux de construction, Loi sur les rema-